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 1.1.2020פרוטוקול ישיבה מיום 

 1.1.2020 :תאריך הישיבה

 פז, אייל גונן-: ליאת אילון, דגן אוקו, גל ברמטובחברי ועד נוכחים

 עמית טירק נעדרים:

 מנהלת הקהילה - אילנהבעלי תפקידים: 

 

  על סדר היום:

 אילנה -עדכון שוטף ואירועים .1
 אלחנן -מהמליאה .2
 הערכות  -כלובי גזם .3
 דיון והחלטות -טיוטת הסכם מחסן .4
 אישור, לאחר חשיבה שנעשתה בישיבה הקודמת. - 2020מטרות הועד  .5
 .ייעוץ על מיקום נכון למצלמות ואבטחה מושבית -מייסד השועליה ממגדים ,גיורא נדיב .6

 

 החלטות

: אלחנן עדכן את חברי הועד על הנעשה לאחרונה במליאת עדכון של הועד מהנעשה במליאת המועצה .1
המועצה. המועצה החלה בפילוט בעניין גזם ופתרונות מחזור, במספר יישובים ברחבי המועצה. כרם 

ברשימת היישובים הראשונים בפיילוט, ושותפים בצוות שהקימה המועצה ומוביל את מהר"ל כלולה 
כפתרון ייעודי לגזם במושב. הפיילוט  -יצוין כי הועד החל בקידום פתרון כלובי גזם יעודים בנושא. החשיבה

 להלן( 2ראו בסעיף -המושבי מצוי כבר בהליכי יישום, ואושר על ידי המועצה. )פרטים נוספים על הפיילוט
 מו כן, מליאת המועצה אישרה את תקציב המועצה, וכחלק מתקציב זה גם את התקציב של כרם מהר"ל. 

: דווח כי המועצה אישרה את ההזמנה לכלובי הגזם לצורך הפיילוט לאחר תהליך של ועדת כלובי גזם .2
לצורך בחירת הרחובות קניות, והם יסופקו בסוף ינואר. הוחלט כי דגן ליאת ואילנה, יהוו ועדת עבודה 

הראשונים בפיילוט ומיקום הכלובים ברחובות אלה. במקביל, לקראת סוף החודש תערך הסברה ותועבר 
באשר לשינויים הנדרשים מבחינת  -לתושבי הרחובות הרלוונטים והמושב בכלל אינפורמציה מסודרת

ברחובות בהם  מו מפגשי תושביםבמסגרת הפיילוט. כמו כן, יתקיי והגרוטאות התושבים באופן פינוי הגזם
יוצבו כלובי הגזם, על מנת לאפשר שיח ישיר ומתן תשובות לשאלות שיעלו ולסייע במשותף לפתרון מיטבי 

 לטובת התושבים.

: הועד קיבל דיווח על הליך גישור בין ועד האגודה לועד המקומי, דיון והחלטות - טיוטת הסכם מחסן .3
רונה שהתקיימה במשרדו של ראש המועצה בעניין. הועד עבר על המקודם ע"י המועצה ועל הפגישה האח

 טיוטת הסכם ראשונית שהועברה אליו ע"י היועצת הנשפטית למועצה ודן בסעיפים השונים ובהסתייגויות
שעולות באשר להם. הוועד החליט כי ההערות וההסתייגויות שעלו בדיון באשר לטיוטא יועלו על הכתב 

למועצה  כמו וכן נבקש לקבל את הערות האגודה ככל שהועברו .של המועצה ויועברו ליועצת המשפטית
 ובמידת הצורך תתקיים פגישה נוספת לליבון ההערות.

 ( שביקשו להגיע לדיון דן מעוזעידית רחין, מירי עטיה ו)כי בדיון השתתפו כמשקיפים מספר תושבים  יצויין
קיים מול האגודה ביוזמת המועצה כאמור. הובהר והעלו הסתייגויות מאופי ההסכם ומתהליך הגישור שמת

לתושבים אלה כי מדובר בשלב מאוד ראשוני בגישור ובתהליך. כמו כן הוחלט כי אם וכאשר תהיה 



 

 

ע"י  התקדמות בהגעה להסכמות וניסוח טיוטא מתקדמת, תובא טיוטא זו להתייעצות משפטית מסודרת
ם תהיה התקדמות ממשית יוצג ההסכם לציבור הרחב יועץ משפטי שייעץ לועד בנושא זה, ולאחר מכן בא

 בהליך של שיתוף רחב.

: גיורא נדיב, מייסד השועליה ממגדים, נענה לבקשתו של הועד המקומי להגיע ייעוץ על ביטחון במושב .4
ולייעץ לועד בעניין האבטחה במושב, לרבות הצבת מצלמות ברחבי הישוב. גיורא סקר את האופן בו 
התפתח במגדים רעיון השועליה ואופן פעילות מערך השמירה במגדים המבוסס על התנדבות. גיורא 

חדש המבוסס על תושבי  ייישובותיים בעיניו , הדרושים לצורך יצירת מערך מתנדבים התיחס לנושאים המה
הישוב, יתרונות מערך כזה ונקודות התורפה האפשריות שלו. כמו כן שיתף את הועד בתפיסת עולמו 

הועד מבקש להודות מאוד לגיורא על  .בנושאים שונים הכרוכים ביצירת מערך אבטחה ובטיחות
 ידע החשוב שחלק ונכונותו לסייע!האינפורמציה וה

 למועצה ואישורו. לאחר  2020אילנה סקרה את השלמת מהלך הגשת התקציב  :עדכון שוטף ואירועים .5
האישור אמור לעבור במהלך ינואר החלק הראשון של תקציב המועצה לועד המקומי. כמו כן דיווחה על 

לאחר מסיבת החורף, הארוע הבא יהיה טו  -מבחינת ארועים  .הליכי סגירת שנה ופתיחת שנה חדשה
 אשר הכנה אליו תתקיים במהלך החודש. -בשבט

מסמך המטרות אשר  ן כיצוי .חשיבה שנעשתה בישיבה הקודמתלאחר  -אישור2020:2 - מטרות הועד .6
מסמך זה  אים העולים מתוךדיון נוסף בנוש .הופץ לתושבים ,הועלה על הכתב, בעקבות הישיבה הקודמת

 .בהתאם לצורך בישיבות הקרובותיתקיים 

 

  בברכה,

 ועד מקומי כרם מהר"ל


